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Άρης Σερβετάλης: Επιφυλακτικός στις νέες 
ταυτότητες
/ Γενικά Θέματα / Συνεντεύξεις

“Ο θάνατος, σύμφωνα με την παράδοσή μας, νικήθηκε μόνον 
με την Ανάσταση του Χριστού. Εγώ σε αυτό πιστεύω”. Αυτό 
τόνισε, μεταξύ άλλων, ο ηθοποιός Άρης Σερβετάλης
, μιλώντας στο ΒΗΜΑgazino. 

Ο ηθοποιός ο οποίος ενσάρκωσε στη μεγάλη οθόνη τον Άγιο Νεκτάριο στην ταινία 
“Man of God” , μια παραγωγή του Ινστιτούτου Άγιος Μάξιμος ο Γραικός η οποία 
σάρωσε σε διεθνή βραβεία και προβλήθηκε στις κινηματογραφικές αίθουσες όλου 
του κόσμου, αναφέρθηκε για τις νέες παραστάσεις που ανεβαίνουν τον Δεκέμβριο 
στο Θέατρο Κιβωτός, για τη θεοποίηση της επιστήμης, τον πόλεμο στη Μέση 
Ανατολή, την αποκοπή του από την τηλεόραση, τις νέες ταυτότητες και τη θέση 
του απέναντι στις νέες ιδεολογίες.
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